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 Projekt Zníženie energetickej náročnosti a 
skvalitnenie vyučovacích podmienok v ZŠ Janka
Kráľa Nová Dubnica bol podaný a zaregistrova-
ný na Ministerstve výstavby a regionálneho roz-
voja SR 3. 10. Rieši sa ním rekonštrukcia objek-
tov základnej školy, ktoré sú v prevádzke nepre-
tržite 30-35 rokov. Počas nich boli realizované 
iba najnutnejšie opravy menšieho rozsahu. Hy-
droizoláciou a opravou striech, výmenou okien a 
kompletným zateplením budov sa zvýši ich ener-
getická hospodárnosť. Predpokladané priemer-
né zníženie energetickej náročnosti prevádzky 
všetkých objektov v rámci zariadenia je 66,6%. 
Rekonštrukciou a modernizáciou budov školskej 
družiny a jedálne, školských dielní, spojovacej 
chodby objektov, časti športovej haly, ktorá sa 
využíva ako telocvičňa a vybudovaním viacúče-
lového ihriska  sa taktiež zlepší kvalita výchovno-
-vzdelávacieho procesu. 
 Celkové oprávnené výdavky projektu pred-
stavujú 34.755.816,71 Sk (1 153 681,76 €), pri-
čom mesto sa bude podieľať na financovaní vo 
výške 5% z celkových oprávnených nákladov, 
čo predstavuje 1.737.790,84 Sk ( 57 684,09 €) 

vlastných finančných prostriedkov. Po projekte 
na rekonštrukciu materskej školy a elokovaných 
pracovísk, na ktorý boli schválené prostriedky z 
eurofondov, je to tretí projekt v tomto roku, na 
realizáciu ktorého sa mesto uchádza o získanie 
finančných prostriedkov zo štrukturálnych fondov 
Európskej únie.

Mgr. Janka Oriešková,
projektový manažér MsÚ

 Ešte do konca tohto roku bude parkovanie 
v Novej Dubnici menej problematické. Na Tren-
čianskej ulici (súbor E1) sa vybudujú nové par-
kovacie miesta. V súčasnosti môžete na tejto 
ulici na jednej strane parkovať kolmo a na opa-
čnej strane pozdĺžne. Po rozšírení komuniká-
cie približne o štyri metre sa pozdĺžne státia bu-
dú môcť nahradiť kolmými a v blízkosti stĺpov
verejného osvetlenia sa vybudujú nové stano-
vištia pre smetné nádoby. Týmto riešením sa
vytvorí 50 nových parkovacích miest.

 Tiež sa rozšíri asfaltová plocha pred domo-
vom dôchodcov a vznikne nový priestor pre
parkovanie 37 vozidiel. Plocha sa rozšíri o 16
metrov, čo umožní obojstranné kolmé parko-
vanie. Mesto Nová Dubnica už vydalo právo-
platné rozhodnutie na výrub drevín, ktoré sa 
nachádzajú na tomto území.

Ing. Miroslav Olaš
vedúci odd. výstavby MsÚ

 Vysielanie aj 3 x 30 minút v priebehu 
jedného dňa, funkčný mestský rozhlas aj 
počas výpadku elektrickej energie, indi-
viduálne nastavenie hlasitosti každého 
prijímača podľa potreby v danej lokali-
te. Iba nedávno science fiction v oblasti 
vysielania mestského rozhlasu v Novej 
Dubnici. 

 1. októbra bol však mestu odovzda-
ný nový bezdrôtový ozvučovací systém. 
Vysielacia ústredňa sa nachádza v pries-
toroch mestského úradu a je pripojiteľ-
ná na systém káblovej televízie, ktorý je 
prevádzkovaný v centrálnej časti mesta. 

 Zvuk z ústredne sa k vám šíri pro-
stredníctvom 71 ozvučovacích miest. Na 
každý prijímač je možné napojiť až šesť 
reproduktorov. V Kolačíne systém tvorí 
31 reproduktorov, v IBV Miklovky 92 re-
produktorov a v centrálnej časti mesta 
90. Prijímače sa napájajú na lampy ve-
rejného osvetlenia ako na zdroje elek-
trickej energie vo večerných a nočných 
hodinách. Zabudované akumulátory 
umožňujú vysielať aj 3 x 30 minút počas 
dňa. Celý ozvučovací systém v súlade 
so Štúdiou ozvučenia mesta Nová Dub-
nica poskytuje až 2.130 W výkonu, čo 
je niekoľkonásobok výkonu pôvodného 
drôtového rozhlasu.

 Ešte od mája prebiehali dlhodobé 
prevádzkové skúšky a po záverečnom 
nastavení systém uviedli do rutinnej 
prevádzky. Zariadenia vyradeného drô-

tového rozhlasu (reproduktory, drôtové 
vedenie a nevyužité stĺpy) priebežne od-
straňuje TEKOS, s.r.o. 
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 V pondelok 13. 10. sa v Kultúrnom dome 
v Kolačíne konalo riadne zasadnutie mest-
ského zastupiteľstva (MsZ). 
 Hlavný kontrolór mesta informoval o kon-
trole plnenia úloh z uznesení mestskej rady 
a MsZ.
 Po ňom prednostka mestského úradu 
predložila návrh na zmenu rozpočtu Mesta
Nová Dubnica na rok 2008, ku ktorému 
dôvodovú správu prečítal vedúci ekonomic-
kého oddelenia, Ing. Stopiak. Pripravovaná 
zmena rozpočtu bude mať dopad na rozpo-
čet štátnych školských zariadení, ktorým sa 
tak zvýši rozpočet o 1.452.000 Sk, rozpočet 
neštátnych školských zariadení (navýšenie 
o 636.000 Sk), rozpočet domova dôchod-
cov (navýšenie o 377.000 Sk) a rozpočet 
mesta (navýšenie o 8.016.700 Sk). Poslan-
ci súčasne schválili čerpanie municipálne-
ho úveru v Dexia banke Slovensko, a.s. Po 
zmene by mal byť rozpočet mesta vyrovna-
ný vo výške 141.805.700 Sk. 
 Rokovanie pozorne sledovali občania No-
vej Dubnice, najmä záhradkári, ktorí sa už 
niekoľko mesiacov snažia o odkúpenie po-
zemkov vo svojej ZO č.5, pretože odpredaj 
týchto pozemkov bol opätovne zaradený do 
programu zasadnutia. Po búrlivej debate a 
argumentácii na oboch stranách napokon 
MsZ prijalo uznesenie, v ktorom neschvaľu-

je odpredaj pozemkov a nesúhlasí s návr-
hom kúpnej zmluvy zo dňa 14. 7. 2008 na 
odkúpenie pozemkov v ZO SZZ 23-43 č. 5 
predloženou JUDr. J. Červeňanským. Zá-
hradkári môžu svoje pozemky užívať naďa-
lej na základe nájomnej zmluvy, ktorá je 
platná do roku 2014.
 Zo zásadnejších materiálov spomenie-
me ešte Súhrnnú informáciu o pedagogic-
ko-organizačnom a materiálno - technickom 
zabezpečení výchovno - vzdelávacieho pro-
cesu škôl a školských zariadení v zriaďo-
vateľskej pôsobnosti mesta Nová Dubnica, 
ktorú MsZ zobralo na vedomie a schválenie 
Memoranda o vzájomnej spolupráci mesta
so spoločnosťou HRIVIS dealing, s.r.o., 
Bratislava, ktorá by mala v Novej Dubnici 
vybudovať obchodno - relaxačno - kultúrne 
centrum na pravej strane vstupu do mesta 
pred centrálnym tepelným zdrojom. 
 Vyčerpávajúce rokovanie sa skončilo vo 
večerných hodinách. Škoda len, že zo stra-
ny občanov miestnej časti Kolačín oň preja-
vilo záujem len zopár vytrvalcov. Verím, že 
ich bude nabudúce viac a že poslancov 
budú môcť nabudúce privítať zrekonštruo-
vané priestory kultúrneho domu.

PaedDr. Soňa Kačíková

 Zvyknúť si uvažovať v iných číslach - to je základ pri prechode 
na spoločnú euromenu. Tak to vidí aj riaditeľ ekonomickej sekcie 
ZMOS-u Ing. Jaroslav Mrva. 2. októbra aj tieto myšlienky odpre-
zentoval osobne v kine Panorex. Prítomní boli všetci zamestnanci 
mestského úradu, zástupcovia škôl a školských zariadení a roz-
počtových organizácií mesta. Aj samospráva je totiž zodpovedná 
za hladký priebeh zavedenia eura. V popoludňajších hodinách sa 
prezentácia konala zdarma pre všetkých občanov. 
 Ing. Mrva zhrnul celú prípravu Slovenskej republiky na € ešte 
od prvotných myšlienok až po finále. Zaoberal sa organizačným 
zabezpečením a hlavnými termínmi, pričom upozornil najmä na 
dátum 16. január 2009, kedy končí duálny systém v hotovostnom 
obehu a slovenské koruny budú prijímať už iba banky za účelom 
zámeny za euro - mince do konca júna 2009 a bankovky v prie-
behu celého roka. Po uplynutí roku 2009 však môžeme slovenské 
koruny vymeniť v Národnej banke Slovenska. Riaditeľ ekonomic-
kej sekcie ZMOS podotkol, že je skutočne výhodnejšie uložiť svo-
je úspory na účet, kde vám ich automaticky bez akýchkoľvek po-
platkov prevedú na euro podľa stanoveného konverzného kurzu 
30,1260 Sk / €. 
 Obce a mestá sú tiež zodpovedné za dohľad a kontrolu nad 
duálnym zobrazením cien. Poplatky za služby, ktoré poskytujú 
občanom, budú zaokrúhľované na najbližší eurocent v prospech 
občana, teda nie matematicky. Ing. Mrva upozorňoval aj na to, že 

každý subjekt zodpovedá za organizačnú a obsahovú prípravu 
prechodu na euro sám, čiže odborné školenia a prezentácie také-
hoto charakteru sú naozaj nevyhnutné. 
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 Predstavujeme vám dve „najporiad-
nejšie“ lokality v Novej Dubnici, obyvatelia 
ktorých si akosi nestihli všimnúť, že v na-
šom meste sa má objemný odpad vykladať 
ku kontajnerom len jedenkrát mesačne. 
Stojiská kontajnerov v týchto miestach 
už deň po vývoze objemného odpadu vy-
zerajú, akoby sa žiaden vývoz nekonal. 

 Vyzývame obyvateľov domov č. 724, 
725 a 726 na Trenčianskej ulici a obyvateľov 
domov č. 4 a 5 na Ulici Petra Jilemnického, 
aby dodržiavali termíny, kedy môžu vyložiť 
ku kontajnerom objemný odpad a udržali 
tak poriadok a čistotu v okolí svojich domov. 
Prípadne, ak poznáte tých, ktorí nedodržujú 
tieto pravidlá, upozornite pracovníkov odd. 
životného prostredia mestského úradu. 
 Na Ulici Petra Jilemnického je hroma-
denie odpadu okolo kontajnerov  spôsobe-
né aj nesprávnym nakladaním s odpadom 

(pokračovanie na 4. strane)



Na krásnom priestore pri kine PANOREX 
vzniká architektonicky zaujímavá stavba 
- nový evanjelický kostol. Aby sme vyšli v 
ústrety tým, ktorých zaujíma všestranný 
život nášho mesta, položili sme niekoľko 
otázok dôst. pánovi Mgr. Ondrejovi Peťkov-
skému, evanjelickému farárovi.

1. V našom meste žijú, okrem iných,
 vo veľkom počte príslušníci katolíc-
 kej a evanjelickej cirkvi. Ako sa Vám
 javí spolupráca týchto dvoch cirkev-
 ných spoločenstiev?
 Mesto Nová Dubnica v minulom roku 
dôstojne oslávilo 50 rokov svojej existen-
cie. Počas týchto desaťročí väčšina obyva-
teľov novovybudovaného mesta zistila, že 
pre plnohodnotný život človek potrebuje nie-
len pekný byt, mestskú zeleň a hodnotnú 
infraštruktúru, ale aj prístup k duchovným 
hodnotám. Potrebuje v každodennom ži-
vote praktizovať svoju vieru v Boha. Kato-
líckej cirkvi sa za ostatné roky podarilo vy-
budovať komplexné stredisko a rozvinúť 
efektívnu činnosť.
 Evanjelici aj po zmene pomerov odchá-
dzali na služby Božie do Dubnice nad Vá-
hom. Niekoľko rokov majú možnosť pravi-
delne navštevovať bohoslužby vo svojom 
meste. Sme vďační za priestor v novostav-
be Pastoračného strediska rímsko-kato-
líckej cirkvi, vďaka bývalému farárovi M. 
Bundzelovi so súhlasom príslušného bis-
kupského úradu. 
 Sme radi, že sa nám niekoľkokrát v 
rámci mestských podujatí podarilo spoloč-
ne vystúpiť na bohoslužobných stretnu-
tiach. Malo to veľký význam nielen pre 
príslušníkov oboch cirkví, ale takáto forma 

spolupráce je, verím, pozitívnym príkla-
dom aj pre všetkých obyvateľov mesta.
2. Bolo náročné podujať sa budovať
 toto ušľachtilé dielo? Aké sú projek-
 tované kapacity tejto stavby?
 Myšlienka postaviť kostoly pre obyva-
teľov katolíckeho a evanjelického vierovyz-
nania bola živá už pri samotnom projekto-
vaní mesta. Zo známych dôvodov sa to ne-
uskutočnilo. Akonáhle to pomery dovolili, 
veriaci túžili po vlastnom stánku Božom. 
Sme nesmierne radi, že sa aj nám evan-
jelikom začína naša túžba meniť na sku-
točnosť. Postaviť kostol v ktoromkoľvek 
prostredí, či v akejkoľvek dobe, bolo vždy 
náročné. Je to možné len vtedy keď sa v 
pravom čase a na pravom mieste nájde 
v srdciach ľudí okrem silnej túžby i veľká 
láska a ochota podporiť také bohumilé die-
lo ako je stavba vlastného kostola. Vidí sa 
nám, hoci počet aktívnych evanjelikov nie 
je veľký, že ten čas je práve teraz tu. Už 
teraz počas výstavby sa stalo, a veríme, že 
i neskôr sa pripoja a dielo podporia i ďalší 
ochotní cirkevníci. 
 Projektantom kostola sa podarilo zosú-
ladiť požiadavky i takého flexibilného pro-
stredia, akým je evanjelické cirkevné spo-
ločenstvo v Novej Dubnici. V ňom vzniknú 
priestory pre väčšie i menšie záujmové 
skupiny, ale aj pre pár stoviek návštevní-
kov slávnostných bohoslužieb.

3.  Bude v Novej Dubnici samostatný
 cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi au-
 gsburského vyznania, alebo len fi-
 liálka?
 V tomto čase, podľa štrukturálnych po-
riadkov našej cirkvi, evanjelici v Novej Dub-

nici patria do cirkevného zboru v Košeci 
(podobne ako aj veriaci v Dubnici n/V), ako 
pomerne samostatne sa riadiaca cirkevná 
jednotka nazývaná dcérocirkev (posloven-
čenie názvu filiálka, či fília). V dohľadnej 
dobe sa neplánuje zriadenie samostatné-
ho farského úradu, teda cirkevného zboru 
v našom meste.
4.  Je nejaká zjavná odlišnosť v interiéri
 evanjelického a katolíckeho chrámu?
 Pri architektonicky starších budovách 
kostolov ich vnútorné, špecifické zariade-
nie samo nám veľa napovie a jasne prira-
dí kostol k určitej konfesii. Pri moderných 
stavbách je to už oveľa ťažšie viditeľné. 
Pozorné oko predsa na prvý pohľad zba-
dá typické prvky katolíckej zbožnosti ako aj 
stále pretrvávajúcu evanjelickú (i všeobec-
ne protestantskú) jednoduchosť našich 
kostolov. 
5.  Čo by ste záverom povedali čitate-
 ľom Novodubnických zvestí?
 Život je dnes čoraz rýchlejší, ale i kom-
plikovanejší. V mnohým prejavoch sa zdá 
byť nesmierne krásny a zaujímavý, lebo 
ponúka temer neobmedzené možnosti. Je 
toľko lákavých ponúk na získanie bohatstva 
či slávy. Ale zároveň nikdy ako teraz nebol 
človek tak ohrozený zlom, násilím, neprá-
vosťou. Niekedy stačí iba zlomok sekundy 
a je po všetkom, na čo sme sa tak spolie-
hali. Nie sme ponechaní bez ochrany, bez 
východiska. Kráčajme cestou, ktorou nás 
vedie Boh svojím slovom. „Hľadajte najprv 
kráľovstvo Božie a jeho spravodlivosť a 
všetko (ostatné) bude vám pridané“.
 Ďakujeme Vám a želáme, nech sa Vaše 
dielo s Božím požehnaním čo najskôr za-
vŕši.

PhDr. Irena Štofaníková

z garáží a zo záhradkárskych osád, preto 
v súčasnosti budujeme nové stojiská na
kontajnery pre domy č. 3 - 6. Po dokonče-
ní  týchto stojísk už nebudú kontajnery na 
ulici Jilemnického pri futbalovom štadióne. 
 Vývoz objemného odpadu v KBV mes-
ta sa realizuje vždy raz mesačne, v piatok 
z lokalít dvorov tehlových domov a panelá-
kov pri ceste do Kolačína, v sobotu z pa-
nelákov v Sade Duklianskych hrdinov a za 
kinom Panorex.

 V tomto roku sa vývoz objemného
odpadu  ešte uskutoční v októbri v 
dňoch 30. a 31. 10., v novembri 20. a 21. 
11. a v decembri 18. a 19. 12. 2008.

Mgr. Katarína Bašná
vedúca odd. životného prostredia MsÚ



 Podľa Grékov stojí na začiatku abe-
cedy, podľa Novodubničanov na začiatku 
mesta. Alfa je hotel, ktorý prináša do na-
šich končín viaceré potrebné novinky. Záu-
jem majiteľa Miroslava Baďuru, ktorý sa už 
15 rokov pohybuje v oblasti hoteliérstva, je 
zjavný - vytvoriť priestor na aktívny, či pa-
sívny relax, na kvalitný oddych v ubytova-
cej časti hotela a na gastronomické zážitky 
v reštaurácii. Naplno funguje od začiatku 
októbra, v najbližšom období bude naviac 
rozširovať svoje služby a ponúkne aj Well-
nes svet. 

Spokojný bol minister, aj hokejista NHL
 „Medzi služby, ktoré doteraz v Novej 
Dubnici neboli, patrí aj 24 hodín denne 
otvorená kaviareň,“ otvára konverzáciu 
recepčná Natália. Majiteľ veľmi rád podot-
kne, že ani kongresová sála s kapacitou 
150 - 200 ľudí sa inde v meste nenachádza

 „Nadštandardné je aj 
ubytovanie, ktoré po-
skytuje Hotel Alfa. 24 
dvojlôžkových izieb a 

4 apartmány, pričom všetky sú plne klima-
tizované,“ dopĺňa Miroslav Baďura. Už v 
ranom období fungovania tohto ubytova-
cieho zariadenia si jeho služby vyskúšal aj 
minister školstva Ján Mikolaj alebo držiteľ 
Stanley Cupu Tomáš Kopecký. Hostia sa tu 
môžu cítiť naozaj isto aj vďaka kamerové-
mu systému, ktorý dohliada na bezpečnosť 
na parkovisku.

Pripravujú aj kačacie hody
 Kačacie prsia Rosa so špenátom a 
opekanými zemiačkami v šupke je najväč-
šia špecialita kuchyne. Tvrdí to priamo šéf-
kuchár hotela 20-ročný Miroslav. „Kuchyňa 
je klasická medzinárodná, od bravčového,
hovädzieho a hydinového mäsa až po ry-
by, či napríklad dezerty. Chystáme tiež 
rôzne špeciálne akcie, napríklad onedlho 
budú kačacie hody,“ dopĺňa šéf kuchyne. 
Od 7:00 do 10:00 podávajú raňajky. Po ich 
skončení sa môžete kedykoľvek najesť do 
22:00, počas víkendov kuchyňa funguje 
ešte o hodinu dlhšie. „Milo som prekvape-
ný, že som ešte nepočul absolútne žiadne 
negatíva na kuchyňu. Tá je veľmi dôležitá, 
tá je alfa - omega,“ teší sa majiteľ Miroslav 
Baďura. Reštaurácia poskytuje priestor pre 
40 zákazníkov, salónik má kapacitu takmer 
tri desiatky hostí a kaviareň rovnako. 

Relax v hoteli, aj mimo neho
Hotel Alfa poskytuje priestor aj na športo-

vé vyžitie. K dispozícii sú dve bowlingové 
dráhy a biliard klub. V budúcnosti by mal 
pribudnúť krytý bazén, ktorý bude môcť vy-
užívať aj verejnosť. Od polovice októbra tu 
svoje služby poskytuje kaderníčka a postu-
pom času by tu mal vzniknúť priestor pre 
ženy, akýsi salón krásy. „Do marca budú-
ceho roka by mal vzniknúť Wellnes svet, 
kde by mali byť tri sauny - fínska, mentolo-
vá a suchá, tiež soľná jaskyňa. Hostia budú 
môcť využívať aj dve vírivky a oddychovú 
zónu,“ odhaľuje svoje plány majiteľ. Podľa 
kolaudačného rozhodnutia bude jeho po-
vinnosťou úprava detského ihriska na blíz-
kom pozemku. „Dohodli sme sa takým spô-
sobom, že dáme priestor aj obyvateľom 
neďalekého paneláku, aby aj oni skúsili dať 
svoj návrh. Ja som prezentoval nápad, aby 
sme tu vybudovali niečo podobné ako baš-
tu. Kde by si mohli Novodubničania, ale aj 
naši hostia niečo ugrilovať. Vznikol by tak 
priestor, kde sa môžu zabaviť aj deti ma-
tiek, ktoré navštívia náš salón krásy.“

-mk-

 Tohtoročná šúťaž O JABLKO NOVEJ DUBNICE a výstava
Z NAŠICH ZÁHRAD, ktorú už tradične poriada Základná organi-
zácia Únie žien Slovenska v spolupráci so ZO Slovenského zväzu 
záhradkárov, Mestským úradom, MŠ a ZŠ v Novej Dubnici, sa na 
odporučenie záhradkárov konala takmer o mesiac skôr ako býva 
zvykom. Dlhodobo teplé počasie malo síce za následok skoršie 
dozrievanie úrody, ale v prípade jabĺk to až tak celkom neplatilo. 
Výstava sa uskutočnila v dňoch 18. až 20. septembra v požiarnej 
zbrojnici. Ukázalo sa, že na správne vyfarbenie jabĺk ešte nejaký 
ten týždeň chýbal. Možno aj to sa podpísalo pod menší počet ex-
ponátov. Napriek tomu prinieslo na výstavu svoje jablká 70 pes-
tovateľov a o niečo menej záhradkárov sa zapojilo do súťaže O 
NAJZAUJÍMAVEJŚÍ VÝPESTOK.

 Celkovú atmosféru výstavy aj tento raz umocnili práce novo-
dubnických detí z materských, základných škôl a Centra voľného 
času s jesennou tematikou. 
 Slávnostného otvorenia výstavy sa okrem organizátorov zú-
častnil aj zástupca vedenie mesta - viceprimátor JUDr. Miroslav 
HOLBA, ktorý ocenil angažovanosť organizátorov a záhradkárov, 
ale aj zaujímavé práce, ktoré pripravili učiteľky v spolupráci s deťmi. 
 Hodnotiaca porota vyhodnotila za NAJ jablko roku 2008 odro-
du RUBINOLA, ktorú vypestoval Ing. Marián Medera zo záhrad-
kárskej osady č. 2. Druhé miesto získala odroda ANGOLD Jána 
Dubovického zo ZO SZZ č. 5 a tretie miesto patrilo Jánovi Fulekovi 
za jablká GALAXY. Tieto víťazné odrody reprezentovali našich zá-
hradkárov aj na celoslovenskej výstave v Nitre.
 Z výpestkov najviac zaujala zmes orchideí M. Kubicovej z m. č. 
IBV Miklovky, obrovská paprika A. Nosáľa zo ZO SZZ č. 5 a čierne 
ozdobné tekvičky M. Smáka zo ZO SZZ č. 1. 
 Poďakovanie za aktívnu účasť v 11. ročníku tejto tradičnej sú-
ťaž patrí najmä záhradkárskej osade č. 2, 5 a 6. O niečo menej 
výpestkov priniesli zo záhradkárskej osady č. 1. Vedenie ďalších 
osád by si malo uvedomiť, že aj toto je forma ako môžu prezen-

tovať svoj vzťah k záhradkám, ktoré chcú odkúpiť od mesta do 
osobného vlastníctva.
 Veríme, že na budúci rok prácu organizátorov docenia aj ďalší 
pestovatelia tým, že sa so svojimi exponátmi do súťaže O JABL-
KO NOVEJ DUBNICE a výstavy Z NAŠICH ZÁHRAD zapoja v čo 
najväčšom počte. 

Marta Babuková



Hudobná skupina Akord v Amfik Pube 
rozprúdila skvelú zábavu



le) obsadili 2., 4., a 9. miesto. Svojím umením lákal vedľa pódia NOMAD. Grafi-
ťák, ktorý sa venuje tejto pouličnej výtvarnej technike už 13 rokov a zvyknú ho 
nazývať aj Kráľ slovenského grafiti. Originálne dielo, ktoré vytvoril pre naše 
mesto, nájde svoj priestor vo foyer kina Panorex. Že talenty rastú ale aj priamo 
v Novej Dubnici, o tom presviedčala tanečná skupina BGM z Centra voľného 
času. 
 Na pódiu celý deň „oxidovala“ švédska debna. Ako svoju pomôckovú 
rekvizitu ju totiž potrebovala trojica chalanov z Trenčína, ktorá prezentovala 
takzvaný le parkour skombinovaný s free running. Preskoky, zoskoky, vý-
skoky a saltá všetkých druhov fascinovali aj staršie publikum. No a beaty do 
tohto mini jam-u tlačil DJ RAFO. Novodubničan, ktorý konečne vyšiel z pres-
tížnych klubov, kde sa zvykne realizovať, a vyliezol s gramofónmi priamo na 
námestie. 

POMPÉZNY ZÁVER - QUEENMANIA A PREMIÉRA OHŇOVEJ SHOW
 We Are The Champions, We Will Rock You alebo Bohemian Rhapsody sa 
niesli Mierovým námestím počas pozvoľného vrcholu celých osláv. Melódie, 
ktoré pozná celý svet a texty, ktoré si spievajú aj novodubnické deti, aj napriek 
tomu, že v ére 70. a 80. rokov boli mladučkí ešte len ich rodičia. K takémuto 
smelému vyhláseniu nás povzbudil samotný „Freddie“- Peter Pačut osobne: 
„Máte úžasné publikum. Fakt! Námestie bolo plné a keď som videl tie deti, 
ako poznali a spievali si texty pesničiek, človek normálne zabudol na zimu!“ 
Skupina QUEENMANIA sa so svojou veľkolepou show predstavila už v takmer 
troch desiatkach krajín sveta a obdivovalo ich viac ako milión fanúšikov le-
gendy Queen. 
 Queenmania síce žiarila, ale v pravom slova zmysle veľké žiary ohňov za-
chvátili pódium až potom. Nasledoval totiž dych berúci program ohňovej show 
Black Fire, do ktorej sa maximálne vložili Sokoliari Aquila. Fakír, ktorý chrlil 
oheň, horiace vejáre, točenie horiacimi palicami a reťazami - to všetko vytvo-
rilo absolútne nevšedný silný zážitok. Naviac, najmä mužskú časť publika ob-
razne dostali do kolien brušné tanečnice, ktoré sa prezentovali pri ohňovej 
show. Presné krivky, ladnosť pohybu a orientálne rytmy. Celkom príjemný zá-
ver Dní mesta utvárajúci priestor na vzrušujúcu noc!

-mk-

Peter „Paul“ Pačut ako Freddie Mercury

UŽ AKO ŠESŤROČNÝ
ZAUJÍMAL TELEVÍZIU
 Mgr. Art Richard Rikkon sa hre 
na klavír sa venuje od svojich šty-
roch rokov. Vo veku šiestich rokov 
sa stal víťazom Bartókovej ceny v 
Maďarsku. V tom istom roku o ňom 
nakrútila Československá televízia 
dokument. Ako osemročný sa stal 
mimoriadnym žiakom Žilinského 
konzervatória. V závere 90. rokov 
študoval na VŠMU a súčasne na 
parížskej Conservatoire Superiore. 
Hrá hudbu rôznych žánrov - klasiku,
pop, jazz, evergreeny, známe filmo-
vé a muzikálové melódie, komponu-
je a aranžuje hudbu. 
KONCERTY
NA ŠTYROCH KONTINENTOCH
 Richard Rikkon pravidelne hrá-
val s viacerými renomovanými te-
lesami z Paríža, Amsterdamu, či Zü-
richu. V roku 2001 absolvoval celo-
svetové turné s vlastným recitálo-
vým koncertom (Afrika, India, Saud-
ská Arábia, Grécko, Kanada, Spoje-
né štáty atď.). Richard Rikkon kon-
certne sprevádzal mnohých oper-
ných spevákov z Kanady a Ameriky. 
Spolupracoval aj so sólistami Mos-
kovskej filharmónie. V novembri 
2005 reprezentoval Slovensko na  
medzinárodnom benefičnom kon-
certe v USA, v prestížnej newyors-
kej Carnegie Hall. 
 

„PRVÁ OBJAVENÁ
HVIEZDA SUPER-STAR“
Pred tromi rokmi vydal debutový al-
bum Čarovný klavír, ktorý o rok ne-
skôr nasledoval Čarovný klavír II. V 
roku 2006 prišiel s ďalším albumom 
s názvom Richard Rikkon uvádza, 
tentokrát z oblasti populárnej hudby. 
Ako hostia sa predstavili interpreti 
zvučných mien ako Kuly zo skupiny 
Desmod, Ivan Tásler, Michal David 
alebo Richard Krajčo. Richard Rik-
kon sa spolupodieľal aj na hudobnej 
produkcii známej televíznej show 
Slovensko hľadá SuperStar I, II, III, 
kde s mimoriadne veľkým ohlasom 
sprevádzal ako korepetítor súťažia-
cich spevákov.
V NOVEJ DUBNICI
OTVÁRA ŠNÚRU PO SLOVENSKU
3. novembra sa predstaví v kine Pa-
norex spolu s mimoriadne nadaný-
mi žiakmi Základnej umeleckej školy 
Nová Dubnica. Projekt dostal názov 
Tri oriešky pre Richarda Rikkona. S 
jeho klavírnym sprievodom sa totiž 
predstavia traja žiaci ZUŠ, ktorí v 
sebe ukrývajú mnoho talentu. Stačí 
iba rozlúsknuť škrupinku, rozvinúť 
ich nadanie a po čase môžu stáť 
na mieste Richarda Rikkona. Príďte 
spolu s nami odhaliť novodubnické 
talenty a vychutnať si nezabudnu-
teľné prevedenie majstrovských diel 
v podaní Richarda Rikkona! 
www.richardrikkon.sk -mk-



 Spomienky na oslavu 50. výročia 
Novej Dubnice zostávajú živé a farbis-
té aj naďalej. Zaslúžila sa o to aj mo-
nografia Mesto Nová Dubnica, ktorá 
vyšla pri tejto príležitosti v závere mi-
nulého roku. Táto prierezová publiká-
cia zachytávajúca pol storočia života v 
meste získala 1. miesto na regionálnej 
súťaži Kronika 2008. Usporiadateľmi a 
odbornými garantmi už 4. ročníka sú-
ťaže boli Považské osvetové stredisko 
v Považskej Bystrici, Vlastivedné mú-

zeum a Miestny odbor Matice sloven-
skej v Považskej Bystrici. Gratulujeme 
celému autorskému kolektívu pod ve-
dením zostavovateľa PhDr. Mariána 
Kvasničku. Ich monografické dielo sa 
stalo najlepším za ostatný rok v býva-
lom považskobystrickom okrese. 
 Monografiu Mesto Nová Dubnica si 
aj naďalej môžete zakúpiť v klientskom 
centre mestského úradu za 350 korún 
(11,62 €). 

-mk-

1. Hneď pri vchode do foyer kina Panorex vás očarí takáto krása
2. Mravenčie úsilie a obdivuhodná trpezlivosť vytvoria ten nádherný krehký výsledok
3. Mgr. Anna Waldeckerová otvára vernisáž výstavy
4. Vzácny hosť, ktorý na výstave prezentoval svoju tvorbu - Jana Frajkorová

5 - 8. Koľko nádhery a pritom aj praktického využitia sa skrýva v paličkovanej čipke!
                       Fotoriport Petra Jelínka



 O zábavné popoludnie v kine Panorex sa postaralo Centrum voľ-
ného času v Novej Dubnici. Otvorenie nového školského roka v tom-
to zariadení bolo naozaj veselé.
 Najmenšie tanečníčky z krúžku Mini dance predviedli svoj talent 
hneď v úvode akcie. Po velikánskom potlesku nasledoval humorne 
ladený program, ktorý mal pripravený kúzelník Melies. Traja šašovia 
si na pódiu zatancovali spolu s detičkami na ich obľúbené pesničky  
a veríme, že pobavili nielen deti, ale i dospelých. Vo vestibule kina 
na nich čakali nafukovacie hrady, v ktorých sa poriadne vyšantili. Po-
maľované a usmiate tváričky svedčili o úspechu akcie a organizátori 
z CVČ veria, že bohatá účasť bude aj na ďalších podujatiach, ktoré 
pre deti pripravujú.

 S blížiacim sa koncom školského roka 
som premýšľal, ako prežiť svoje asi posled-
né ozajstné prázdniny. Ponúkalo sa mi, ako 
obvykle, nemálo príležitostí isť si privyro-
biť, odhaľovať cudzie kraje alebo navštíviť 
vzdialených kamarátov. No v duchu som si 
povedal: „Budem dobrovoľníkom.“  A tak sa 
i stalo. A čo všetko sme s mladými z nášho 
mesta robili? 

 Hneď počas prvého týždňa prázdnin sa 
v areáli saleziánskeho strediska uskutočnil 
jubilejný 10. ročník letného prímestského 
tábora Frantík. Dej bol pripravený na motí-
vy dobrodružného románu Julesa Verna a 
spolu s hlavným hrdinom Wilym Fogom sme 
sa vydali na Cestu okolo sveta. Deti spolu 
s nami-animátormi prekonávali počas puto-
vania po krajinách nemalé prekážky. Špor-
tové, vedomostné, či tímové hry na témy 
kontinentov dopĺňali hlavnú myšlienku dňa. 
V zábavnom divadle ju viditeľne zastupovali 
rôzne významné osobnosti. 
 Napríklad Afriku sv. Karol Luanga, An-
tarktídu objaviteľ Amundsen alebo americký 
kontinent prezident Abraham Lincoln. Nie-
lenže nás pobavili, ale poukázali na pozi-
tívne hodnoty ľudského života i atmosféru 

krajiny, v ktorej pôsobili. K ideálom však 
viedla neľahká cesta: adrenalínové hry z 
pralesa, hľadanie pokladu na hrade Streč-
no, tvorivé dielne, futbalové turnaje, plavba 
cez oceán v mestskej plavárni, olympijské 
hry, vodné aktivity na južnom póle a mnohé 
ďalšie. V súťažiach skupinky detí získavali 
body do celotáborovej hry. A čo víťazi? Za 
odmenu sa vydali na výlet do popradského 

aquaparku. Nikto ale nemusel byť smutný, 
pretože okrem skvelých zážitkov si každý 
účastník odniesol ako spomienku táborovú 
šatku a pas cestovateľa.
 Tábora sa zúčastnilo aj desať detí zo 
sociálne znevýhodnených rodín. Podporilo 
ich oddelenie sociálny vecí Mestského úra-
du Nová Dubnica, a tak sme mohli prijať 
medzi seba i tých, ktorí predovšetkým po-
trebujú pomocnú ruku. 

 Z ďalších akcií, ktoré sme pripravili pre 
mladých z Novej Dubnice, sa už uskutoč-
nili: prechod Strážovských vrchov chlapcov, 
duchovné cvičenia dievčat v Slávnickom 
Podhorí, cyklovýlet mladých na stretnutie 
českej a slovenskej mládeže na Velehrade 
(ČR) pri príležitosti Svetových dní mládeže 
v austrálskom Sydney, animátorský výlet 
Brezovica Orava pre všetkých aktívnych 
dobrovoľníkov pôsobiacich v stredisku Nová 
Dubnica, chatovačka Vlčí Vrch pre deti ZŠ 
so strašidelnou nočnou hrou, olympiádou či 
etapovou hrou. A celkom na koniec bodka 
za prázdninami na levočskej Mariánskej 
hore. 
 Veľká vďaka za nádherné chvíle patrí 
saleziánom v Novej Dubnici a mladým do-
brovoľníkom, ktorí obetovali svoj čas a sily 
nielen počas podujatí, ale aj náročných prí-
prav. 
 Ďakujeme aj Mestskému úradu Nová 
Dubnica, menovite pani Vankovej a Poláč-
kovej a všetkým našim dobrodincom, spon-
zorom: rod. Hortová, Crazy-Fly s.r.o., rod. 
Bajová, Pizeria Vega, Ichtos s.r.o., Ing. Ra-
faj, MUDr. Klčová, p. Florianová a mnohým 
ďalším za ich štedrosť a podporu.
 Za všetkých ešte raz ďakujem a teším 
sa na stretnutie s vami pri ďalšom spoloč-
nom podujatí v Saleziánskom stredisku v 
Novej Dubnici.

Michal Dráb

LINWOOD BARCLAY: BEZ ROZLÚČKY
Cynthia sa jedného dňa zobudí a zistí, že jej ro-
dina zmizla bez odkazu, bez stopy. O dvadsať 
rokov neskôr ešte stále hľadá odpovede a doz-
vie sa zničujúcu pravdu. 

WILL NORTH: DLHÁ JE CESTA DOMOV
Sugestívny príbeh lásky dvoch ľudí v strednom 
veku v drsnom, ale čarovnom  prostredí sever-
ného Walesu.

ZUZANA POSPÍŠILOVÁ:
ČO ROBIŤ, KEĎ JE DIEŤA V ÚZKYCH 
Príručka je určená deťom, ale ocenia ju aj rodičia, ktorí hľadajú 
správny spôsob ako, svojim potomkom vysvetliť niektoré veci zro-
zumiteľne a primerane ich veku.

BOŘIVOJ ZÁRUBA:
PUTOVANIE PRAVEKOM 
Vydajte sa na ďalekú cestu k počiat-
kom Zeme. Spoznajte jednotlivé 
epochy vo vývoji našej planéty, sle-
dujte prechod prvých tvorov z oce-
ánu na pevninu. Obraz dávnoveku 

je starostlivo zrekonštruovaný na základe vy-
kopávok a skamenelín.

DOMINIKA PONECHALOVÁ:
PUNKOVÁ PRINCEZNÁ
Objav roka 2008 a zároveň najmladšia slo-
venská autorka napísala príbeh zo života oby-
čajného dievčaťa, ktorému sa splní sen, keď 
ju sestra pozve do Anglicka, kde si nájde no-
vých kamarátov. Domov sa vracia s bohatými 
zážitkami a čaká ju príjemné prekvapenie.

VILIAM APFEL:
ČAS SLUŽOBNÍKOV DIABLA
Strach z pohrôm, ktoré si človek nevedel vy-
svetliť, vytvorili živnú pôdu pre mágiu a po-
very. Ako mor sa Európou šíri psychóza boja 
s diablom a jeho pozemskými služobníkmi. 
Bežný obraz stredovekého mesta dopĺňajú 
rozpálene hranice inkvizície, na ktorých sa 
upaľovali kacíri, čarodejnice, či bosorky. Zná-
my autor literatúry faktu predstavuje čitateľovi 
procesy s bosorkami v Európe, v zámorí a na 
Slovensku.



Muž oznámil, že ho znásilnila žena
 Tiesňová linka 158 zaznamenala 23. 
septembra päť minút po polnoci telefonát 
M. Č., ktorý uviedol, že ho v mieste bydliska 
počas spánku údajne znásilnila jeho matka 
alebo dve neznáme osoby. Hliadka však po 
príchode zistila, že oznamovateľ javí znám-
ky užitia neznámej omamnej a psychotrop-
nej látky a bol značne dezorientovaný. Ná-
sledne mu bola zabezpečená zdravotná po-
moc a previezli a hospitalizovali ho na psy-
chiatrickom oddelení. 
K oznámenému skutku nedošlo.

Útek z miesta činu po havárii
 Čas 0:05 sa javí v Novej Dubnici ako kri-
tický. Rovnako v tomto čase došlo 3. októ-
bra na Ulici Janka Kráľa k dopravnej nehode.
Vodič Mitsubishi Galant M. V. z Kolačína ne-
zvládol riadenie a poškodil svojím vozidlom 
ďalšie tri autá zaparkované na tejto ulici. 
Vodič z miesta nehody ušiel, ale hliadka Ob-
vodného oddelenia Policajného zboru SR 
(OO PZ) v spolupráci s hliadkou mestskej 
polície ho zadržala. Vodič kládol aktívny od-
por a boli proti nemu použité donucovanie 
prostriedky. M. V. sa odmietol podrobiť dy-
chovej skúške. Na mieste mu bol zadržaný 
vodičský preukaz a hrozí mu pokuta až do 

výšky 15.000 Sk a zákaz riadenia motoro-
vých vozidiel až na dva roky. 

Krádeže tenisiek v ZŠ J. Kráľa
 26. septembra oznámila na OO PZ Nová 
Dubnica Z. Š., že jej synovi D. Š. odcudzili
v priestoroch spoločných šatní ZŠ Janka 
Kráľa tenisky značky Nike v hodnote 1.990 
korún. V ten istý deň o tenisky prišiel aj žiak 
D. G. Jeho obuv značky Adio mala hodnotu 
2.750 korún. Neznámy páchateľ svojím ko-
naním spôsobil poškodeným škodu v celko-
vej výške 4.740 Sk. Oba prípady sú v štádiu 
riešenia OO PZ Nová Dubnica.

podpraporčík Jana Rajníková

Spaľovanie odpadu je priestupok
 Pre spríjemnenie popoludnia v záhrad-
kárskej osade na Ulici Petra Jilemnického 
sa 14. septembra rozhodla T. H. z Novej 
Dubnice. Nebolo by na tom nič výnimočné,
keby sa spoza  záhradnej chatky nešíril 
hustý dym a štipľavý zápach. Ten vyľakal 
miestnych obyvateľov, ktorí privolali hliad-
ku mestskej polície. Podľa § 48 Zákona o 
priestupkoch (372/1990) a podľa VZN 2/
2006 sa pálením odpadu zo záhrady T. H. 
dopustila priestupku. 
 Mestská polícia upozorňuje, aby ste ne-
znečisťovali životné prostredie spaľovaním 

odpadov. Odpad odvezte na kompostovisko, 
kde ho bezplatne príjmu.
 
Črepy neprinášajú vždy šťastie
 Hliadku mestskej polície zamestnal aj 
páchateľ T. H. z Novej Dubnice. 16. septem-
bra v nočných hodinách rozbil sklenú výplň 
na vitríne na Mierovom námestí. Podľa § 
50 Zákona o priestupkoch sa tým dopustil 
priestupku. Hliadka mu uložila blokovú poku-
tu a tiež musí uhradiť škodu, ktorý vznikla 
rozbitím sklenej vitríny.

Obťažoval
návštevníkov pohostinstiev
 Zvláštnym spôsobom si energiu vybíjal 
Novodubničan K. R. Pod vplyvom alkoholu
12. septembra nadával návštevníkom po-
hostinstiev na Mierovom námestí a obťažo-
val ich. 
 V tomto vyčíňaní pokračoval až do prí-
chodu hliadky mestskej polície, ktorá ho z 
miesta vykázala. K. R. príslušníci mestskej 
polície doriešili v zmysle Zákona o priestup-
koch. 

Pes na prechádzke
 V sobotu 6. septembra podnikol sólo 
prehliadku Mierového námestia voľne pohy-
bujúci sa pes. Hliadka mestskej polície psa 
bez dozoru odchytila a podľa čísla známky 
vypátrala jeho majiteľa - K. Z. Ten si po svoj-
ho miláčika prišiel na oddelenie MsP. 

Veronika Sabadková, MsP

28. októbra 2008
uplynulo 8 rokov,
odkedy nás navždy
opustil náš brat a strýko

Jozef Kafúnek

Spomínajú sestra Jožka Kraushuberová 
a neter Nelka Ducká z Hlohovca.



1. a 2. 11. o 19,00

TOBRUK

Česko-slovenská vojnová dráma.
Vstupné: 60,- Sk (1,99 €)
Mládeži prístupný

6. a 7. 11. o 19,00

FRANTIŠEK JE DĚVKAŘ

Česká komédia.
Vstupné: 55,- Sk (1,83 €)
Mládeži do 12 r. nevhodný

8. a 9. 11. o 19,00

CESTA DO STREDU ZEME

Americký dobrodružný fantasy film.
Vstupné: 60,- Sk (1,99 €)
Mládeži do 12 r. nevhodný

13. a 14. 11. o 19,00

AKO UKRADNÚŤ NEVESTU

Americká romantická komédia.
Vstupné: 60,- Sk (1,99 €)
Mládeži do 12 r. nevhodný

15. a 16. 11. o 19,00

HELLBOY II: ZLATÁ ARMÁDA

Americký akčný film.
Vstupné: 60,- Sk (1,99 €)
Mládeži do 12 r. nevhodný

20. a 21. 11. o 19,00

BOBULE

Česká komédia.
Vstupné: 60,- Sk (1,99 €)
Mládeži do 12 r. nevhodný

22. a 23. 11. o 19,00

TROPICKÁ BÚRKA

Americká akčná komédia.
Vstupné: 60,- Sk (1,99 €)
Mládeži do 15 r. neprístupný

27. a 28. 11. o 19,00

ZAMILOVANÉ ZVIERATÁ

Francúzsky dokumentárny film.
Vstupné: 55,- Sk (1,83 €)
Mládeži do 12 r. nevhodný

29. a 30. 11. o 19,00

STAR WARS: THE CLONE WARS

Americký animovaný dobrodružný sci-fi.
Vstupné: 60,- Sk (1,99 €)
Mládeži do 12 r. nevhodný

 Málokto z nás vie, že v Novej Dubni-
ci funguje úspešný oddiel MTB cyklistov 
(MTB -mountain bike - znamená horský 
bicykel), ktorého členmi sú aj pretekári z 
Trenčína, Nemšovej, Skalky a Dubnice 
nad Váhom. Jeho zakladateľom a pred-
sedom je Novodubničan Ing. Ivan Drha. 

KEDY VZNIKLA MYŠLIENKA
ZALOŽIŤ CYKLISTICKÝ ODDIEL?
 Najskôr sa stretlo zopár cyklistických 
nadšencov, ktorí občas spoločne vyrazili 
na cestných, ale hlavne horských bicy-
kloch do bližšieho i širšieho okolia Novej 
Dubnice. Potom sme vyskúšali účasť na 
Novodubnickom maratóne a postupne i 
na ďalších MTB maratónoch po celom 
Slovensku. Časom prišla chuť venovať sa 
tejto činnosti aj na pretekárskej báze, čo 
vyžadovalo byť členom organizovaného 
klubu. A keďže v okolí nie je žiadny klub, 
ktorý sa venuje horskej cyklistike, rozhodli 
sme sa v roku 2005 založiť vlastný oddiel.

AKÝ BOL A JE VÁŠ ZÁMER?
 Naším zámerom je podporovať záu-
jemcov o horskú cyklistiku, umožniť im zú-
častňovať sa organizovaných cyklistických 
súťaží a usporadúvať vlastné akcie.

Z AKÝCH PROSTRIEDKOV
FINANCUJETE SVOJU ČINNOSŤ?
 Náš oddiel je občianske združenie za-
ložené bez vstupného kapitálu a majetku. 
Nákup bicyklov a cyklomateriálu si hradí
každý člen z vlastných prostriedkov a sú 

jeho vlastníctvom. Členské príspevky po-
krývajú akurát adminstratívne výdavky. 
Časť výdavkov na činnosť je uhrádzaná z 
príjmov od sponzorov, ktorým týmto ďaku-
jeme za doterajšiu podporu.

MOŽNO HOVORIŤ
O PRAVIDELNOM TRÉNINGU
A PRÍPRAVE NA SÚŤAŽE?
 Náš oddiel nie je zameraný len prete-
kársky, časť členov sa venuje skôr turis-
tickej cyklistike a len časť sa pripravuje na 
súťaže. Nemáme profesionálneho tréne-
ra a pretekári sa pripravujú individuálne 
alebo na spoločných tréningoch a akciách.

A ÚSPECHY?
 Najväčším úspechom je podľa mňa
zmysluplné využívanie voľného času, ra-
dosť z pohybu v prírode, úprimné priateľ-
ské vzťahy. Ale ak sa pýtate na výsledky 
našich pretekárov, aj tu sa máme čím po-
chváliť. V minulých rokoch to bol Ľuboš 
Hliničan, ktorý vo svojej kategórii vyhral 
mnohé MTB maratóny a prvý bol aj v cel-
kovom hodnotení Slovenského pohára. 
 V súčasnosti vyniká Ivan Rehák, kto-
rý sa umiestňuje na pódiových miestach 
pretekov Slovenského pohára v cestnej a 
horskej cyklistike, tiež cyklokrose. Podrob-
nejšie údaje aj s fotodokumentáciou sú 
na našej internetovej stránke www.bike-
sport.elcomp.sk.

PhDr. Irena Štofaníková

 6. októbra bolo založené občianske 
združenie Novodubnická mykologická 
spoločnosť.
 Jej prvými členmi sa stali tí, ktorých veľ-
kou záľubou sú huby, najmä ich hľadanie. 
 Účelom združenia je služba občanom, 
vzájomná spolupráca pri oboznamovaní 
sa s mykológiou, vymieňaní si vzájomných
skúseností a prípadnej prezentácie nazbie-
raných húb.
 Cieľom združenia je rozširovať poznat-
ky z mykologického výskumu, utvárať  pred-

poklady pre optimálny rozvoj mykologické-
ho poznania a jeho spoločenského využi-
tia, propagovať výsledky svojej práce, or-
ganizovať mykologické poradenstvo, vý-
stavy húb, pracovné stretnutia a prednáš-
ky pre verejnosť zamerané na ochranu 
osôb proti intoxikácii hubami . 
 Združenie je otvorené každému, kto 
má záujem podeliť sa so svojimi skúse-
nosťami s hubami.  
Kontakt: 0908/587 226, 042/44 31 351.

-dg-



 Cvičenie a šport pomáhajú predlžovať čas našej fyzickej a 
psychickej pohody. Uvedomuje si to aj seniorská verejnosť, 
jej vedenie Jednoty dôchodcov Slovenska (JDS) a aj štátne 
a samosprávne orgány. Preto práve takéto aktivity seniorov 
podporujú.
 V utorok 23. septembra sa pod záštitou predsedu Tren-
čianskeho samosprávneho kraja (TSK) a primátora Mesta 
Nová Dubnica uskutočnili v športovej hale 1. Krajské špor-
tové hry seniorov JDS Trenčianskeho kraja a 2. športové hry 
JDS okresu Ilava. Prišlo na ne 170 členov JDS z deviatich 
okresov. Privítali ich, povzbudzovali a na záver odmeňovali 
hostia podujatia: riaditeľ úradu TSK Ing. D. Lobotka, pred-
nosta Obvodného úradu v Trenčíne Ing. J. Majerík, primátor 
mesta Nová Dubnica Ing. J. Šušaník, predseda JDS na Slo-
vensku RNDr. K. Vajnorský, predseda krajskej organizácie 
JDS Ing. J. Mikloš, legenda slovenského športu, olympijský 
víťaz J. Zachara a ďalší.
 O Putovný pohár župana TSK súťažilo v desiatich disci-
plínach 110 senioriek a seniorov vo veku do 70 a nad 70 ro-
kov. Ich výkony v behoch na 60 a 300m, v hode kriketovou 
loptičkou, v skoku do diaľky z miesta, či rôznych druhoch 
hodov loptou, v streľbe vzduchovkou, plávaní na 25m a ďaľ-
ších, boli obdivuhodné. Niektoré by obstáli aj v porovnaní s 
mladšími športovcami. „Som veľmi spokojný, priznal J. Za-
chara, že som tu stretol ľudí môjho veku a videl, ako sa sna-
žia. Mali by si z nich zobrať príklad mladí. Telo treba trénovať 
od mladosti, inak zlenivie.“
 Predseda JDS na Slovensku RNDr. K. Vajnorský, bývalý
basketbalista, s potešením konštatoval, že rady seniorov 
- športovcov sa rozširujú. „Naša organizácia tieto činnosti 
podporuje. Máme veľmi dobré postavenie a komunikáciu s 
riadiacimi orgánmi a to nám pomáha pri presadzovaní záuj-
mov seniorov, aby sa mali lepšie. A nielen na úseku športu. 
Určite sa potešia, keď o pár mesiacov budú mať valorizova-
né dôchodky.“
 Víťazmi a držiteľmi Putovného pohára župana TSK sa sta-
li športovci okresu Ilava. Druhé miesto patrí Trenčínu, tretie 
Považskej Bystrici. Najúspešnejším športovcom hier sa stal 
Anton Dobrodenka z Dúlova, z tímu Ilavského okresu, ktorý 
si vybojoval šesť zlatých a jednu striebornú medailu. 
 K víťazstvu okresu prispeli športovci z našej základnej 
organizácie a okresnej organizácie JDS E. Špániková, E. Ko-
pačková, I. Prokeš, P. Pružincová, A. Magyarová, A. Sabová, 
D. Valašíková, M. Reseteričová, M. Ondrášová, A. Hrebík, O. 
Korcová, E. Weberová, T. Kertesz, M. Bartáková, V. Novosad, 
I. Kobza, J. Hejduk a ďalší. Vďaka patrí všetkým sponzorom 
hier, ktorí svojimi finančnými a materiálnymi darmi pomohli 
ich uskutočniť. Poďakovanie si zaslúžia členky a členovia 
ZO JDS v Novej Dubnici a Kolačíne, ktorí maximálnou mie-
rou prispeli k ich hladkému priebehu a predsedníčka OO JDS 
A. Prokešová, ktorá celej akcii velila.
 Sláva víťazom, česť porazeným. Obdiv všetkým, ktorí pri-
šli. Treba veriť, že o rok prídu zasa.

VIA


